
Bestyrelsesmøde  03/11/2023 

Referat bestyrelsesmøde 
 

 

Tilstedeværende: 

- Rune, Lisette, Line, Emilie  

 

Valg af ordstyrer: 

- Emilie 

 

Godkendelse af referat og dagsorden: 

- Ja 

 

Oprydning af facebookgruppen opfølgning: 

- Der er ikke yderligere bemærkninger 

 

Oprydning af kælder opfølgning: 

- Der er blevet tømt ud. Enkelte småtterier skal smides ud 

  

Vand i kælder: 

- Risskov Kloakservice: “at de havde været her og kunne se at det ville svare til 

at de tømte en sø for vand. Kunne slet ikke svare sig/ det ville blive alt alt for 

dyrt, så de kørte igen.” - Varmemesteren  

- Varmemesteren har lavet en hurtig løsning i kælderen, der har problemer, 

men det kan evt give gene for de andre 

- Østjysk Bolig/Lejerbo og bestyrelsen samt beboere har ikke sammen formået 

at finde en god måde at løse problemet på. Der har været forslag om 

container, som koster ekstra, men dette blev nedstemt.  

 

Webredaktør: 

- Nyopstartet projekt med hjemmeside. Det er stadig under udvikling 

- Lisette er blevet webredaktør. Line er blevet suppleant 

- Hjemmeside er blevet lavet: Aktiviteter i løbet af året, kontaktoplysninger mm. 

- Referater skal lægges op her fremadrettet 

 

Halloween: 

- Indkøb: Der er stort set købt ind - mangler isterninger, creme fraiche, dip, 

dåseflødeskum 

- Pyntning: Vi mødes 18.30 og pynter op - Emilie handler ind 

- Oprydning: Når festen slutter (alle hjælper) 

 

Velkomstbrochure: 

- Den gamle brochure kunne trænge til en opdatering - evt lave en ny med 

mere overskuelig information (indholdsfortegnelse bla) og mulighed for at 

rette den til løbende 
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Eventuelt: 

- Ny dato for næste møde: 5/12 

- Ny dato for bestyrelsesfest: 9/12 

- Opfølgning på muligheden for et fast skab i fælleshuset - med fryser. Et 

almindeligt skab med hængelås ville være mest hensigtsmæssigt 

 

 

 


